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ZÁPISNICA 

z onlinezasadnutia Výboru mestskej časti Západ konaného dňa 30.6.2021 o 15:00    
formou videokonferencie prostredníctvom internetového pripojenia. 

 

Prítomní poslanci: Martin Barčák, Mgr. Ing. Josef Kolář, Marcel Meravý,  
Neprítomný ospravedlnený: Bc. Tomáš Vaňo, Ing. Mgr. Juraj Štilicha 
Garant VMČ:   Ing. arch. Pavol Guga  
 
 

1. Otvorenie     
 

Zasadnutie VMČ Západ otvoril pán Martin Barčák, poverený vedením zasadnutia predsedom VMČ. Privítal všetkých 
zúčastnených. Skonštatoval, že VMČ Západ je uznášaniaschopný, sú pripojení 3 členovia. Neúčasť pánov Vaňa 
a Štilichu je ospravedlnená. Do začiatku rokovania neboli zaslané žiadne žiadosti odborných útvarov mesta.   
 

Navrhnutý program zasadnutia: 
 

1. Otvorenie. 
2. Odpovede na požiadavky vznesené na minulom zasadnutí. 
3. Požiadavky občanov a poslancov. 
4. Rôzne. 
5. Záver. 

 

Výbor mestskej časti Západ hlasovaním 3 za schválil program zasadnutia VMČ Západ.  
 

 

2. Odpovede na požiadavky vznesené na minulom zasadnutí. 
 

Odpovede na požiadavky vznesené na minulom zasadnutí prečítaô garant VMČ pán Guga. 
 
Pán Štilicha - požadujeme, aby bola na pozemku p.E-KN č. 1515/2 k.ú. Istebník opätovne osadená 

tabuľa "Zákaz vyvážania smetí" a zároveň aby bola zlikvidovaná začínajúca čierna skládka na tomto pozemku. 
Prípadne by proti jej opätovnému vzniku pomohlo osadenie fotopasce. Jedná sa o mestský pozemok 
prístupný cez komunikáciu NDS na ceste do Horného Orechového prvá odbočka za podjazdom pod diaľnicou 
vľavo. 
 

odpoveď: 
USaŽP, MsP - Mestská polícia preverila nelegálnu skládku odpadu, bohužiaľ nepodarilo sa jej zistiť 

pôvodcu.  Mestské hospodárstvo v spolupráci s koordinátorom aktivačných pracovníkov si zaradí vyčistenie 
tohto pozemku do svojho programu.  Následne sa Mestská polícia pokúsi osadiť fotopascu. 

 
Pán Kolář - kedy sa začnú opravovať výtlky na komunikáciách na Zámostí? Požadujeme, aby sa s 

týmito prácami začalo čo najskôr, niektoré komunikácie sú v hroznom stave. 
 

odpoveď: 
MHSL - Opravám výtlkov sa venujeme nepretržite na území celého mesta. Niektoré komunikácie sú 

extrémne zaťažené nákladnou dopravou v dôsledku bytovej výstavby, napríklad v lokalite Vinohrady. V týchto 
úsekoch ciest Hanzlíkovská, Na Kamenci sa preto tvoria výtlky neustále, čomu budeme venovať zvýšenú 
pozornosť. 

 
Všetky požiadavky vznesené na zasadnutiach VMČ sú zároveň zverejnené spolu s odpoveďami na 

stránke mesta Trenčín v sekcii Samospráva - výbory mestských častí – VMČ Západ. Na online zasadnutí sa 
nezúčastnili žiadni občania. 
 
 

3. Požiadavky občanov a poslancov. 
 

Pán Barčák, (podnet pána Brabca): oproti záblatskému cintorínu je areál DHL v priemyselnom parku. Z pozemku 
medzi dvomi špedičnými firmami vyvážajú hlinu cez cyklochodník a chodník priamo na priľahlú komunikáciu. 
Požadujeme prešetrenie.                     .  
 

Pán Barčák, (podnet pána Brabca): To isté sa deje na pozemku vedľa TEMAX-u v priemyselnom parku. 
 
Pán Barčák, (požiadavka občanov): do cyklotrasy vedúcej od hrádze okolo záhradiek a Stavokovu smerom do 
priemyselného parku pri skládke asfaltu zasahujú konáre, žiadame MHSL o ich orezanie. 
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Pán Barčák, (požiadavka občanov): na Školskej ulici začala mestská polícia riešiť nepovolené parkovanie na 
miestnej komunikácii, vznikla tam pomerne prudká reakcia od ľudí, časť začala parkovať na svojich pozemkoch, druhá 
časť na to nereaguje. Bol som požiadaný, aby som zorganizoval stretnutie poslancov na mieste. Týmto žiadame 
mestský úrad, aby začal pracovať na názore na dopravný režim tejto lokality a riešiť prípravu prípadného 
zjednosmernenia Školskej ulice v nadväznosti na zjednosmernenú Továrenskú ulicu. 
 
 

4. Rôzne 
 
 

Členovia VMČ v tomto bode nenavrhli prerokovanie žiadneho problému.   
 
 

5.  Záver 
 

Na záver predsedajúciVMČ Západ pán Martin Barčák ukončil zasadnutie. 
Najbližšie zasadnutie VMČ ZÁPAD sa bude konať podľa harmonogramu. 

 
 
Zapísal: Ing. arch. Pavol Guga  
V Trenčíne dňa 30. 6. 2021 
 

Martin Barčák 
predsedajúci VMČ Západ 


